
CROSSINGS
研讨坊2016
美国Crossings总裁，Steven Kuhl博士与其夫人凯
丽承蒙莅临新加坡在十月八日为平信徒及十月十至
十二日为教牧同工在信义会救主堂举办Crossings
研讨坊。此研讨坊是根据路德神学的方法建立于奥研讨坊。此研讨坊是根据路德神学的方法建立于奥
斯堡信条因信称义在基督的福音承诺。它涉及仔细
的分析律法和福音圣经文为基础，然后跨距生活课
题，并与福音交叉。

从与协调人的有力讨论和互动中看到，这研讨坊深
受好评。

CROSSINGS WORKSHOP 2016
The President of Crossings USA, Rev Dr Steven Kuhl and his wife Kelly graciously came to Singapore to The President of Crossings USA, Rev Dr Steven Kuhl and his wife Kelly graciously came to Singapore to 
conduct Crossings Workshop for our laity on 8 October,  and for our pastors and church workers from 
10-12 October at Lutheran Church of Our Redeemer. The Crossings Workshops are based on a 
Lutheran theological method built on the Augsburg Confession of justification by faith alone through faith 
in the Gospel promise in Christ. It involves careful law and gospel analysis of Scripture texts called 
grounding, then tracking on life issues and crossing it with the gospel.

The workshops were well received as seen from the robust discussions and interaction with the The workshops were well received as seen from the robust discussions and interaction with the 
facilitators. 
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